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PROTOKÓŁ Nr XXVII/2009 
z przebiegu sesji zwyczajnej Rady Gminy Bojszowy 

w dniu 09 września 2009r. 

 

Obecni zgodnie z załączoną listą obecności. 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uchwalenie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Przedstawienie projektów uchwał. 

5. Przyjęcie uchwał. 

6. Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące. 

7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

8. Zakończenie sesji. 
 

Przebieg sesji: 
Ad.1-3 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor otworzył sesję, powitał radnych i zaproszonych 

gości oraz stwierdził prawomocność sesji – obecnych 14 radnych (spóźniony/nieobecny 

radny: Grzegorz Sztoler).  

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów –za. 

Protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów – za. 

 
Ad.4 
Przedstawienie projektów uchwał. 
Projekt uchwały Nr XXVII/147/2009 w sprawie powołania Rady Społecznej samodzielnego 

publicznego zakładu opieki zdrowotnej pn. ”Gminny Zakład Opieki Zdrowotnej w 

Bojszowach”. Głos zabrała Radna Irena Brzezińska. Konieczność podjęcia uchwały wynika z 

błędnego określenia składu osobowego Rady Społecznej w Uchwale Nr XXVI/142/2009 

Rady Gminy Bojszowy z dnia 22.06.2009r. – uchwała ta powoływała 5 członków Rady 

Społecznej, podczas gdy przepis Statutu GZOZ stanowi o 6-osobowym składzie Rady 

Społecznej. Po wyrażeniu zgody na członkostwo w Radzie Społecznej przez Wójta Gminy 

Bojszowy oraz radnych: Grzegorza Gwoździa i Adama Wybrańca, pani Brzezińska 

zaproponowała członkostwo radnemu Antoniemu Wilczkowi, który wyraził chęć pracy w 

Radzie Społecznej GZOZ. Proponowany skład osobowy Rady Społecznej Gminnego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej: 

- przewodniczący:    Wójt Henryk Utrata 

- przedstawiciel Wojewody:   Barbara Wygrabek  

- członkowie:     Irena Brzezińska 

Grzegorz Gwóźdź 
Antoni Wilczek 

Adam Wybraniec. 

 

Bez uwag. 

 

Uchwała Nr XXVII/148/2009 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Wójtowi Gminy 

Bojszowy do złożenia oświadczenia woli w zakresie umowy pod nazwą „Klub Integracji 

Społecznej mostem do przyszłości”, zgodnej z wnioskiem złożonym w Urzędzie 

Marszałkowskim Województwa Śląskiego w ramach konkursu – Priorytet VII, działanie 7.2. 

poddziałanie 7.2.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Projekt przedstawił Wójt Gminy 

Bojszowy. Gmina Bojszowy otrzymała 832 564,50 zł na sfinansowanie w/w projektu. Projekt 
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będzie realizowany przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. W ramach „Klubu Integracji 

…” uruchomione będą m.in. takie działania jak: treningi psychologiczne; doradztwo prawne i 

zawodowe; kursy i szkolenia: komputerowe, kosmetyki i wizażu, prawa jazdy, opieki nad 

osobami starszymi i dziećmi, przedsiębiorczości czy dotyczące prac budowlanych. Podjęcie 

tej uchwały jest niezbędne dla podpisania umowy w zakresie w/w projektu. 

 

Bez uwag 

 

Wójt omówił projekt uchwały Nr XXVII/149/2009 w sprawie zmian w budżecie na 2009r., 

który został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gminy. Załącznik 

nr 1 do uchwały zawiera kwoty zwiększenia dochodów gminy z tytułu otrzymania z 

WFOŚiGW w Katowicach dotacji do „zielonej szkoły” (16 820 zł) oraz otrzymania pomocy 

finansowej ze Starostwa Powiatowego w Bieruniu na zadania związane z pomocą społeczną 
(5 000 zł). Zmiany w wysokości wydatków (zał. nr 2) są związane ze zwiększeniem 

dochodów w Gminnym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej (zał. nr 3). 

Fundusze z GFOŚiGW zostaną przeznaczone na wydatki wyróżnione w załączniku nr 3. 

Wydatki budżetu zostały zwiększone łącznie o 21 820 zł: 

- 16 820 zł na „zieloną szkołę”; 

- 5 000 zł na zadania z zakresu pomocy społecznej. 

Przesunięcia miedzy działami w planie wydatków wyniosły 220 000 zł i zwiększyły wydatki 

o: 

- 70 000 zł na zimowe utrzymanie dróg i utrzymywanie czystości w gminie. 

- 150 000 zł na remonty cząstkowe dróg gminnych. 

Natomiast zmniejszyły się wydatki o 220 000 zł dotyczące dopłat do ścieków (wydatki 

przeniesione do finansowania z Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej). 

 

Bez uwag. 

 

Ad.5 
Przyjęcie uchwał: 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych (obecny G. Sztoler). 

Uchwała Nr XXVII/147/2009 w sprawie powołania Rady Społecznej samodzielnego 

publicznego zakładu opieki zdrowotnej pn. ”Gminny Zakład Opieki Zdrowotnej w 

Bojszowach” 

 

14 głosów – za 

 0 głosów – przeciw 

 1 głos– wstrzymujący się. 
 

Uchwała Nr XXVII/148/2009 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Wójtowi Gminy 

Bojszowy do złożenia oświadczenia woli w zakresie umowy pod nazwą „Klub Integracji 

Społecznej mostem do przyszłości”, zgodnej z wnioskiem złożonym w Urzędzie 

Marszałkowskim Województwa Śląskiego w ramach konkursu – Priorytet VII, działanie 7.2. 

poddziałanie 7.2.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

 

15 głosów – za 

 0 głosów – przeciw 

 0 głosów– wstrzymujących się. 
 

Uchwała Nr XXVII/149/2009 w sprawie zmian w budżecie na 2009r. 

 

15 głosów – za 
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0 głosów – przeciw 

0 głosów– wstrzymujących się. 
 

 

Ad. 6 
Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące. 

Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy Bojszowy w okresie 

międzysesyjnym: 

1) udział w pracach przygotowujących imprezy sportowo-rekreacyjne oraz festyny 

środowiskowe 

2) przygotowania do uroczystości dożynkowych w Międzyrzeczu. 

 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim, którzy przyczynili się pod względem 

organizacyjnym i logistycznym do organizacji Dożynek 2009 oraz mieszkańcom i radnym za 

liczny udział. 

Do Rady wpłynęło pismo Bieruńskiego Ośrodka Sportu strzeleckiego Rekreacji dot. turnieju 

strzeleckiego mającego się odbyć 19.09.2009r. w Bieruniu Nowym – proponowany skład 

zespołu to: Wójt Henryk Utrata, Radni: P. Wróbel, D. Gniza, H. Kostyra i M. Kumor. 

Przewodniczący zaprosił radnych oraz osoby współpracujące z Radą na konferencję 
plenerową, która ma się odbyć w dniu 15.10.2009r. o godz. 16

00 
w Hotelu „Imperium” w 

Pszczynie. 

 

Wójt Gminy Bojszowy przekazał następujące informacje: 

• informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2009r. została złożona do RIO i 

pozytywnie przez nią zaopiniowana; 

• realizacja 3 edycji programu „Uczeń na wsi”; 

• zaproszenie na premierę do Katowic nowego filmu Józefa Kłyka pt. „ Nie 

wszystko mi wojna zabrała”; 

• złożono projekty: „Radosna szkoła”, „Rozbudowa systemu ciepłej wody 

użytkowej Gimnazjum w Bojszowach i Szkoły Podstawowej w Świerczyńcu”, 

„Budowa oczyszczalni przydomowych w gminie Bojszowy”; 

• oczekiwanie na oceny merytoryczne projektów: „Skarbiec wiedzy i umiejętności 

– wyrównywanie szans edukacyjnych w gminie Bojszowy”, „Otwarte przedszkole 

– upowszechnianie edukacji przedszkolnej w gminie Bojszowy” oraz „Budowa 

wielofunkcyjnego boiska sportowego ogólnie dostępnego dla dzieci i młodzieży 

przy Szkole Podstawowej im. Józefa Kassolika przy ul. Żubrów 13”; 

• na liście rezerwowej (Urzędu Marszałkowskiego) znajduje się projekt 

„Przebudowa ul. św. Jana w Bojszowach wraz z budową chodnika i kanalizacji 

deszczowej”; 

• w gminie są realizowane projekty wygrane przez GOPS m.in. „Pierwszy krok do 

lepszego jutra”; 

• toczą się prace nad wydaniem 2 książek, których wydawcą jest Gmina Bojszowy: 

„Moje spotkania z Teksasem” (autorstwa Alojzego Lysko i Józefa Kłyka) oraz 

„Posługa duszpasterska ks. Józefa Grycmana w parafii Narodzenia św. Jana 

Chrzciciela w Bojszowach (1992-1948)” (autorstwa  dr Alberta Karkosza”); 

• zakończenie procedury związanej ze zmianami w planie zagospodarowania 

przestrzennego; 

• sprzedaż ostatniego mieszkania komunalnego; 
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• ogłoszono przetargi na sprzedaż działek rolnych w Międzyrzeczu (na wniosek 

dotychczasowych dzierżawców) i działki w Świerczyńcu; 

• przygotowania do ogłoszenia przetargu na sprzedaż „Klubu” w Świerczyńcu; 

• naprawa boisk; 

• wykonanie nawierzchni z kostki betonowej przy OSP w Świerczyńcu; 

• remonty cząstkowe dróg: ul. Złoty Łan, ul. Korzenicka, ul. Kręta, ul. Dolna, ul. 

Wiosenna, ul. Kwiatowa; 

• wykonano plac zabaw w Jedlinie; 

• przeprowadzono przeglądy placów zabaw w gminie; 

• 16.09.br. zostaną otwarte oferty na remont ul. Żytniej; 

• wydatkowane są środki gruntów budżetu na wykup gruntów zajętych pod drogi; 

• rozstrzygnięto przetarg na realizację boiska „Orlik”; 

• trwają prace geodezyjne na ul. Świętego Jana; 

• koszty Dożynek 2009r. to 54 851 zł; 

• 07.09.2009r. w Urzędzie zakończyła się kompleksowa kontrola Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

 

 

Zapytania i interpelacje radnych: 

Radny Robert Seweryn- podsumował pracę Doraźnej Komisji Statutowej oraz podziękował 

członkom Komisji, radnym, pani Sekretarz, radcy prawnemu i Wójtowi za współpracę. 
Zawnioskował o uzupełnienie składu Komisji Rewizyjnej. 

Radny Andrzej Knopek – prośba o zestawienie kosztów remontów i inwestycji. 

Radny Krzysztof Ścierski – usunięcie znaków po remoncie ul. Ruchu Oporu. 

Radny Seweryn – zła jakość prac remontowych na remontowanych drogach powiatowych w 

gminie; 

- czy projekt chodnika na ul. Świętego Jana pozostaje bez zmian? 

Radna Brzezińska – podziękowanie za tablicę na ul. Żytniej; 

- prośba o postawienie kosza na śmieci na skrzyżowaniu ul. Żytniej i ul. Jedlińskiej; 

- podziękowanie za zorganizowanie zbiórki odpadów wielkogabarytowych. 

Radny Stefan Bratek – prośba o uporządkowanie tablic z nazwami miejscowości w Jedlinie. 

Radny Grzegorz Tomala – jak długo na ul. Trzcinowej będzie ograniczenie prędkości do 30 

km/h? 

- remont ul. Świerczynieckiej; 

- luźny frez na ul. Dąbrowskiej. 

 

Ad. 7 
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje: 

Zestawienie kosztów – zostanie przygotowane i udostępnione. 

Usunięcie znaków – zwrócimy się do wykonawcy. 
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Łatanie dziur i ograniczenie prędkości na ul. Trzcinowej – jest to droga powiatowa. 

Gmina nie ma wpływu na wybór technologii naprawy nawierzchni dróg przez powiat ( w tym 

przypadku posypywanie grysem). Ograniczenie prędkości ze względu na możliwość 
uszkodzenia pojazdów obowiązuje ok. 3-4 tygodnie od załatania dziur. 

Projekt chodnika – bez zmian. 

Kosz na ul. Żytniej – kosze są instalowane na bieżąco. 

Tablice z nazwami miejscowości – musi to uporządkować powiat. 

Remont ul. Świerczynieckiej – powiat aplikuje o środki na ten cel. 

ul. Dąbrowskiej – nawierzchnia była odnowiona. 

 

Ad. 8 
Przewodniczący Rady Gminy Bojszowy Marek Kumor formułą „Zamykam sesję Rady 

Gminy Bojszowy” zakończył obrady sesji. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: B. Wrobel 

Bojszowy, dnia 09.09.2009r. 


